

熱門國家 / 地區之檢測要求如下：

國家/地區	檢測要求	參考
中國內地 廣東省	<ul style="list-style-type: none"> ● 2023年1月8日起，香港入境中國內地人士，要提供48小時內有效核酸檢測陰性結果入境，並將檢測結果填入海關健康申明卡，<u>入境時取消落地核酸檢測</u>。 	按此
澳門	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有入境限制均已取消。2023年1月8日起，由香港入境澳門，毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明。 	按此
台灣	<ul style="list-style-type: none"> ● 2022年8月15日起，所有去台灣的旅客，出發前毋須提供48小時內有核酸陰性結果證明。2022年10月13日起，台灣實施0+7免隔離政策，旅客入境台灣只須7天自主防疫。 ● 旅客入境台灣需要先在機場完成唾液核酸檢測，獲陰性結果後即可乘搭防疫專車到防疫旅館或回到個人住所。 	按此 按此
日本	<ul style="list-style-type: none"> ● 2022年10月11日起，所有入境人士須提供由當地政府所發出的3劑疫苗接種證書或出發前72小時內進行的出發前核酸陰性結果證明。<u>持有有效疫苗接種證書入境的人士，無需提供出發前核酸結果證明</u>。 ● 證明文件必須符合日本政府要求，內容包括檢測者姓名、生日日期、測試方法、樣本、樣本採集日期和時間、結果、醫療機構名稱等，內容必須由英文或日文填寫。 	按此 按此
韓國	<ul style="list-style-type: none"> ● 2023年1月7日起，從香港或澳門入境韓國之旅客，須提供48小時內有效PCR檢測陰性結果證明或24小時內於診所或醫院進行快速抗原測試的陰性結果。 ● 在入境前於南韓政府的網上檢疫資料系統(Q-CODE)內輸入檢疫資料及陰性結果。 	按此
新加坡	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有入境限制均已取消。2022年4月26日起，「完全接種」疫苗之旅客毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明，入境後免隔離 	按此
馬來西亞	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有入境限制均已取消。2022年8月1日起，馬來西亞允許所有旅客入境，不論有無接種疫苗都不用進行隔離，也毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明。 ● 自2023年1月1日起，所有入境馬來西亞的旅客都必須經過體溫/發燒檢測，若發現有任何症狀則會被移送到隔離中心或衛生部門複查，若疑似確診將進行PCR檢測。 	按此 按此
泰國	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有入境限制均已取消，旅客入境泰國毋須出示疫苗接種證明或新冠核酸檢測證明，入境後免隔離、毋須接受檢測；申請泰國通行證(Thailand Pass)及提供1萬美元保額之COVID-19保險要求已取消， 	按此 按此

	且不需在公共場所佩戴口罩。	
英國	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有入境限制均已取消，香港旅客入境時毋須出示陰性檢測證明；不論是否已接種新冠疫苗，入境後亦無需進行檢測及自我隔離。 ● 2023年1月5日起，從中國乘坐直飛航班前往英國的旅客須提供48小時內的陰性檢測結果，抵達時要接受新冠病毒檢測。<u>有關要求並不適用於來自港澳地區旅客。</u> 	按此 按此
美國	<ul style="list-style-type: none"> ● 2023年1月5日起，香港和澳門的旅客，在辦理登機手續時，須出示48小時內的陰性檢測結果，包括核酸檢測或獲美國及其他政府核准的抗原檢測。 ● 出發前10日以上確診者可用康復證明代替，獲豁免提供陰性結果。 ● 措施包括所有2歲及以上旅客，不論有否接種疫苗。 	按此
澳洲	<ul style="list-style-type: none"> ● 2023年1月5日起，香港進入澳州的旅客，在出發前48小時內要接受新冠病毒檢測，並在登機前出示檢測無染疫證明。 ● 無染疫證明包括核酸檢測、核酸擴增病毒檢測或由授權人員或在授權人員監督下進行的快速抗原檢測的陰性證明。 	按此
加拿大	<ul style="list-style-type: none"> ● 2023年1月5日起，香港和澳門的旅客，在辦理登機手續時，須出示48小時內的陰性檢測結果，並提交至航空公司。 ● 陰性檢測結果包括核酸檢測或抗原檢測，測試須由認可的實驗室或測試供應商發出或受到遠程醫療服務監控。 ● 出發前10日以上或90日以內曾確診人士可用康復證明代替，獲豁免提供陰性結果。 ● 措施包括所有2歲及以上旅客，不論有否接種疫苗。 	按此

(最後更新：2023年1月5日)

免責聲明：上述表格只供參考，如要了解最新的檢測資訊，請向航空公司或當地領事館了解清楚。

Test Requirement Among Different Countries / Regions :

Regions	Requirements	Ref
Guangdong Province, China	<ul style="list-style-type: none"> Starting from January 8, 2023, people from Hong Kong entering the mainland of China must provide a valid negative PCR test result within 48 hours to enter the country, and fill in the test result in the customs health declaration card, and cancel the PCR test on arrival when entering the country. 	Here
Macau	<ul style="list-style-type: none"> All entry restrictions have been cancelled. From January 8, 2023, no COVID-19 negative test certificate is required to enter Macau from Hong Kong. 	Here
Taiwan	<ul style="list-style-type: none"> From August 15, 2022, all passengers going to Taiwan do not need to provide a negative PCR test certificate within 48 hours before departure. From October 13, 2022, Taiwan will implement a 0+7 quarantine exemption policy, and travelers entering Taiwan only need to self-prevent themselves for 7 days. Passengers entering Taiwan need to complete the saliva PCR test at the airport first. After getting a negative result, they can take the special anti-epidemic bus to the anti-epidemic hotel or return to their personal residence. 	Here Here
Japan	<ul style="list-style-type: none"> From October 11, 2022, all entry persons must provide a 3-dose vaccination certificate issued by the local government or a negative PCR test result certificate within 72 hours before departure. Those who enter the country with a valid vaccination certificate do not need to provide proof of PCR results before departure. The supporting documents must meet the requirements of the Japanese government. The content must include the name of the tester, date of birth, test method, sample, date and time of sample collection, result, name of the medical institution, etc. The content must be filled in in English or Japanese. 	Here Here
Korea	<ul style="list-style-type: none"> From January 7, 2023, passengers entering South Korea from Hong Kong or Macau must provide a valid negative PCR test result within 48 hours or a negative result of a rapid antigen test in a clinic or hospital within 24 hours. Travelers must submit the quarantine data and negative results in the South Korean government's online quarantine data system (Q-CODE) before entering the country. 	Here
Singapore	<ul style="list-style-type: none"> All entry restrictions have been cancelled. From April 26, 2022, passengers who have been "fully vaccinated" do not need to present a negative COVID-19 test certificate, and are exempt from isolation after entry 	Here
Malaysia	<ul style="list-style-type: none"> All entry restrictions have been cancelled. From August 1, 2022, Malaysia will allow all passengers to enter the country, regardless of whether they have been vaccinated or not, they do not need to be quarantined, and they do not need to show a negative COVID-19 test certificate. From January 1, 2023, all passengers entering Malaysia must undergo a body temperature/fever test. If any symptoms are found, they will be transferred to 	Here Here

	<p>an isolation center or the health department for review. If they are suspected to be COVID-19 positive, they will be tested by PCR.</p>	
Thailand	<ul style="list-style-type: none"> All entry restrictions have been cancelled. Passengers entering Thailand do not need to show vaccination certificates or new crown nucleic acid test certificates. After entry, they are exempt from quarantine and do not need to undergo testing; the requirement of apply Thailand Pass (Thailand Pass) and COVID-19 insurance of US\$10,000 are canceled, and masks are not required to be worn in public places. 	Here Here
UK	<ul style="list-style-type: none"> All entry restrictions have been cancelled, and Hong Kong tourists do not need to show a negative test certificate when entering the country; regardless of whether they have been vaccinated with COVID-19 vaccine, they do not need to undergo testing and self-isolation after entry. From January 5, 2023, passengers who take a direct flight from China to the UK must provide a negative test result within 48 hours and undergo a new coronavirus test upon arrival. Relevant requirements do not apply to passengers from Hong Kong and Macau. 	Here Here
US	<ul style="list-style-type: none"> From January 5, 2023, passengers from Hong Kong and Macau must present negative test results within 48 hours when checking in, including PCR tests or antigen tests approved by the US and other governments. Those diagnosed more than 10 days before departure can be replaced by a recovery certificate, and are exempted from providing negative results. The measures include all travelers aged 2 years and over, regardless of vaccination. 	Here
Australia	<ul style="list-style-type: none"> Starting from January 5, 2023, passengers from Hong Kong entering Australia must undergo COVID-19 test within 48 hours before departure, and present a test certificate of no infection before boarding the plane. The certificate of no infection includes the negative certificate of PCR test, nucleic acid amplification virus test or RAT test conducted by authorized personnel or under the supervision of authorized personnel. 	Here
Canada	<ul style="list-style-type: none"> From January 5, 2023, passengers from Hong Kong and Macau must present a negative test result within 48 hours and submit it to the airline when checking in. Negative test results include PCR test or antigen test, and the test must be issued by an accredited laboratory or testing provider or monitored by telemedicine services. People who have been diagnosed more than 10 days or less than 90 days before departure can use a recovery certificate instead, and are exempted from providing negative results. Measures include all travelers aged 2 years old or above, regardless of vaccination. 	Here

(Last Update : 5 January 2023)

Disclaimers : The above information is for reference only, please contact relevant airline and authorities for latest details.